
 
 

Referat skolebestyrelsesmøde på Thurø Skole 
Onsdag d. 19. maj 2021 kl. 19.00 - 21.00 

 

  

16/21 

Godkendelse af referat fra sidste møde. 

Referatet er godkendt. 

 

 

17/21 

Nyt fra Thurø Skole. 

Ledelsen: 

• Personale 

Annemette orienterede kort om personalesituationen på skolen og i F-SFO. 

 

• SFO 

Betina ny SFO-koordinator har været her siden 1. marts 2021. SFO er i gang med en 

proces ift. fremtidig retning. En del af puljen ”fagligt løft” anvendes til at understøtte 

dette. 

 

• Corona- seneste nyt 

Nu er der åbnet op for lejrskole igen. 5.A er afsted lige nu og 5.B skal afsted i uge 23. 

2. årgang skal afsted i uge 24. 

 

• 6. klassernes overgang til overbygningen 

Har pågået i år under svære udfordringer. Vi har et godt samarbejde med 

Nymarkskolen, som hele tiden justeres og evalueres.  

 

Som elev på sciencelinjen får man ikke buskort betalt, hvilket man som forælder skal 

være opmærksom når man vælger skole. 

 

 

Medarbejdere:  

• Der afholdes sommerfrokost for personale den 25. juni 2021. 

 

 

Svendborg Kommune:  

• Dialogmøde på Vestre Skole 9. juni 2021 kl. 17.00 – 19.00. 

Sidsel deltager i mødet. 

 

 

18/21 

Næste skoleårs planlægning 

• PLF-koordinatorer – kompetenceudvikling 

Vi skal have uddannet 9 koordinatorer (dette har været sat på standby pga. Corona.). 

Der bliver foreløbig tale om 3 uddannelsesgange i første omgang bl.a. om 

mødeledelse. Første gang bliver den 3. august 2021.   

 

 

• Pædagogisk weekend – forældre – skole? 

Vores MED-udvalg har ønsket en pædagogisk weekend i kommende skoleår. Det er et 

ønske at forældre/bedsteforældre kan overtage skolen denne dag. Noget der tidligere 

har været prøvet af her. Det bliver formentlig i november 2021. 

 

Bestyrelsen bakker positivt op omkring forslaget. 

 



 
• Skolebestyrelses-repræsentanter fra skolen + hvervning af nye medlemmer til SB. 

Line Cridland Rasmussen (Ida 1B) træder ind i bestyrelsen efter Sidsel pr. 1. august 

2021.  

Vi skal stadig gerne have valgt en suppleant eller to.  

 

• Nye medarbejderrepræsentanter til bestyrelsen 

Rikke Marchmann og Martin Staal Andersen. 

 

 

19/21 

Revidering af princip 

Princippet blev revideret med et par enkelte mindre justeringer.  

Annemette udsender det nye princip sammen med referatet. 

 

 

 

20/21 

Elverdal projektplan 

Tilbagemelding på brev til B og U (bilag).  

 

Peter Mouritsen (ejendomschef) har svaret Sidsel kort. Husene forventes nedrevet senest i 1. 

kvartal 2022.  

 

Tilbagemelding fra møde med præst og menighedsråd. 

Vi havde et meget positivt møde og vores naboer er generelt meget positive overfor forslaget. 

Dog har de indsigelse imod bålhytten ift. røg, brandfare og ikke mindst potentiel tiltrækning til 

sociale arrangementer efter skolens åbningstid. Noget vi også tidligere har drøftet i bestyrelsen 

som en risiko.  

 

Vi gentænker mulighederne sammen med lærerne, eleverne og bestyrelsen ift. hvad vi kan 

gøre i stedet for en bålhygge.  

 

Vi kan fx tænke i udekøkken-faciliteter, gynger eller noget helt tredje.  

 

Anne og Jens vil gerne melde sig til at indgår i en lille gruppe, der kan arbejde videre med 

dette forventeligt frem mod 2022. Jens slår et slag for biodiversiteten, hvor han har nogle 

ideer, som måske kan indtænkes. 

 

Tilbagemelding fra elevrådet (bilag) 

Eleverne var begejstrede for de små oaser, hvor man kan sidde og fordybe sig.  

Det er generelt glade for forslaget fra Elverdal men har ikke specielt stort behov for bålhygge. 

Dog efterlyser eleverne et udvidet parkourområde, hvis der skulle blive midler til overs til 

dette.  

 

 

21/21 

Eventuelt 

 

Skolebestyrelsen afholder årets sidste møde den 10. juni 2021, hvor vi starter med et kort 

møde på skolen, hvor eleverne inviteres med. Herefter er der bestilt bord på restaurant Salig 

Simons gård kl. 19.00. 

Alle bestyrelsesmedlemmer er som udgangspunkt tilmeldt dette arrangement.  

 

Bord er bestilt til kl. 19.00. Vi holder et kort møde forinden, hvor elevrådet. 

 

Eventuelle afbud fremsendes til Annemette pr. mail SENEST den 31. maj 2021.  

 
Referent René 


